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Antal röster 288

Uppgifter

Ja

Rubrik som sammanfattar förslag Gångbana Vidja - Ågesta

Personnummer

Förnamn Therese

Efternamn Kihlberg

Adress

Postnummer

Ort

Telefon

Ålder 25-44 år

Kön Kvinna

Bostadsområde Vidja – Ågesta

Beskriv ditt förslag
Önskar en gångbana längs med bilvägen Vidja - Ågesta. Idag
finns knappt en väggren att gå i. Vill att alla ska ha möjlighet att ta
sig till fots till och från vårt område Vidja.

Antal kommentarer: 66

Namn Kommentar

Bertil Nilsson
Trafiksäkerheten behöver tillgodoses för alla oskyddade
trafikanter var man än bor i kommunen. (2023-10-13 19:28:38)

Ann-Marie Eidenberg
Förslaget är ett måste, inte bara för gångtrafikanter utan också för
bilisterna, ibland svårt att upptäcka gångtrafikanter i god tid utmed
denna smala och krokiga väg. (2023-11-09 18:09:45)

Loen montefusco
Det behövs en gångbana. Det är super farligt där speciellt under
natter och vintertid (2023-11-09 18:19:10)

Tomas Pergel
Trafiksäkerheten behöver tillgodoses för alla oskyddade
trafikanter var man än bor i kommunen. En självklarhet. (2023-
11-09 18:20:44)

Elaine Sjögren
Nödvändigt med barn och fler som bor i området! (2023-11-09
18:22:44)

Åsa Åfeldt
Helt sjukt att det inte redan finns, cyklar där med livet som insats
(2023-11-09 18:34:19)
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Johanna Bergqvist
Man vågar inte cykla till/från vidja när det är mörkt. Med barn är
uteslutet. Cykelbana behövs! (2023-11-09 18:36:00)

Farshad Shafieian
Vägen är väldigt mörkt och farlig att cykla! (2023-11-09
18:38:32)

Kanwaljeet Singh Vi måste ha en gång banan (2023-11-09 18:40:06)

Margareta
Vägen måste bli säkrare för gående och cyklister Spec som det är
så gles busstrafik (2023-11-09 18:41:29)

Johan Petersen

Ja, denna gång/cykelväg har ni redan ritat in och hoppas det inte
kräver ett dödsfall innan ni bygger den! Flertalet gånger har man
passerat både gående, cyklister och folk med barnvagn som
riskerar sitt liv med att gå utmed vidjavägen UTAN vägren!! Nu är
Vidja på väg att bli ett ”samhälle” ute i skogen med fler och fler
året runt boende och Huddinge kommun slår sig i bröstet för att
värna om miljön och att fler ska cykla….men se då för fasiken till
att ge oss säkra och belysta vägar! Ps det är väl vår rättighet till
belyst Vidjaväg och GC-väg……vi betalar dyra kommunal
skattepengar som även ska gå till infrastrukturen och vår rättighet
till 2023 års vägstandard (2023-11-09 18:45:07)

Inga lilla Collin
Vidjavägen är livsfar,ig för cyklister och gående (2023-11-09
18:45:37)

Roger Ingebo
Vi förtjänar ljusa vägar för bilar och cyklister (2023-11-09
18:47:01)

Inga lilla Collin
Vidjavägen livsfarlig för cyklister och gående (2023-11-09
18:48:45)

Sebastian Ryden

Kommunen har hållit på med denna gång och cykelväg i evigheter,
det är direkt pinsamt av kommunens politiker att inte få till en
lösning efter minst 10 år hur j… långt tid behöver ni? (2023-11-
09 18:49:53)

INGA-LILL Margareta COLLIN Bra med cykelbana (2023-11-09 18:51:18)

Cindy Axi

Vi skulle verkligen behöva ha alternativet till att kunna cykla eller
ta en promenad längst Vidjavägen. Som det ser ut nu så är det
livsfarligt att gå/cykla, då det inte ens finns en väggren och vägen
är mörk och kurvig. (2023-11-09 18:56:04)

Zandra Moebius Jag tycker det är en kanonidé (2023-11-09 18:56:38)

Oskar Johnsson
Även en cykelbana skulle öka trafiksäkerheten för alla. (2023-11-
09 19:02:33)

Magnus Ekwall

Att kommunen fortfarande inte löst denna sak är en bedrift i sig.
Hög tid för Huddinge att visa sin goda vilja att vara en fungerande
kommun. Vidja är ett område med löjligt stort potential. (2023-
11-09 19:19:38)

Jonny Edsholt

Det är livsfarligt att gå eller cykla på vägen, borde vara ett krav
med tanke på hur många som bor i eller besöker vidja. Mina barn
kan inte cykla eller gå utan är beroende av buss eller skjuts
(2023-11-09 19:21:08)

Jill Westerlund Osäkert för både bilister och gående. (2023-11-09 19:27:29)

Maria Flores Alme
Det är viktigt att skydda trafikanter. Det skulle vara bra rättat till
alla fåliga kurvor och backar på Vidjavägen från stallet till
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rondellen i VIDJA (2023-11-09 19:27:50)

Maria Pilefors
Vi har ett stort behov av en säker cykelväg! (2023-11-09
19:29:53)

Joseph Potros
Folk kör vårdslöst på den vägen. Även med synliga kläder finns
det krön och krök som gör det farligt för fotgängare. (2023-11-
09 19:32:46)

alan oneill
Definitely need one! Its very dangerous road to walk or cyckel,
surprised theres not more accidents on that road (2023-11-09
19:34:20)

Anette Stridh
Att cykla längs med Vidjavägen är förenat med livsfara. Fler och
fler barnfamiljer flyttar hit, vi vill kunna cykla med våra barn och
inte behöva ta bilen. (2023-11-09 19:35:20)

Camilla Lindman

Ur säkerhetssynpunkt går det ej idag att varken promenera eller
cykla ut ur området Vidja. Vägen är dessutom obelyst på de flesta
bitar. Ur en miljö synpunkt är en gång och cykelbana ett måste då
enda vägen ut ur vidja är med bil samt en buss som går 1 gång per
timme under delvis dagen/kvällen. (2023-11-09 19:35:42)

Ann-Christine Lindahl

Med tanke på att bussen enbart går knappt en gång per timme
och barn som står utan skolskjuts vore det fantastiskt med en
cykelbana. Nu vågar man inte låta barn gå eller cykla längs
Vidjavägen (2023-11-09 19:37:45)

Mats Jacobsson
Gång och cykelväg är en absolut nödvändighet. (2023-11-09
19:39:48)

Rolf⁸ Edberg

För att förbättra säkerheten . Det är många som cyklar o springer
denna sträcka med livet som insatts.Och det lär bli fler som
kommer göra så med fler som flyttar till omtyckta Vidja.Och med
dom fördyrande levnadskostnaderna (2023-11-09 19:48:17)

Rohnny Striger
Livsfarligt cykla Vidjavägen har nära blivit påkörd flera gånger
många bilister kör som biltjuvar kör om i backkrön hög hastighet
bara en tidsfråga innan olycka händer (2023-11-09 20:03:21)

Herman ottosson
För farligt att gå eller cykla till Ågesta med barnen. Blir alltid bilen
(2023-11-09 20:33:29)

MajLis Kerock
Vidjavägen är farlig för gående och cyklister. (2023-11-09
20:43:25)

Artin Goftari

Jag vädjar innerligt till Huddinge kommun att ta sitt ansvar här och
ta sig an en lösning, oavsett hur svårt eller krångligt det historiskt
sett har varit att bygga en trottoar längsmed vägen. Det är
nämligen INTE OK att Vidjavägen, så krokig och fylld av
fartdårar och tung trafik som den är, inte har en trottoar. Inga
refuger/avsmalningar, inga fartkameror, inga farthinder (förutom
vid stallet förstås). Den är helt enkelt oanvändbar för alla som inte
åker bil eller buss. Och så sällan som bussen går blir man liksom
tvingad till bilen och då kan vi också prata om effekterna på
klimat, miljö och hälsa. Varje cykelresa eller promenad som istället
blir en bilfärd är en svart fläck på Huddinge kommuns ansvar
gentemot miljö, hälsa och säkerhet. Ytterligare en faktor: i Vidja
finns nu ett kommunalt bad samt pågående utbyggnad av gator
med trottoarer och cykelvägar. Men den enda vägen TILL Vidja
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saknar alltså möjligheter för promenad och cykel. Hur går det
ihop? Snälla kommunen, ta ert ansvar och se till att det finns i alla
fall en plan för att införa detta! (2023-11-09 20:55:01)

Annli Erhardsdotter

Den föreslagna gångvägen behövs verkligen! Den bilvägen är smal
o krokig och saknar vägren. De som ibland går den vägen, sätter
sina liv på spel! Man får hjärtat i halsgropen! En trafiksäker
gångbana ska förstås finnas till alla kommunens bostadsområden!
(2023-11-09 21:01:00)

Stig Isaksson

Gångvägen bör kombineras med en cykelbana. När detaljplanen
för Vidja genomförs byggs gång-och cykelbanor i Vidja. Däremot
saknas möjlighet att cykla säkert till och från Vidja! (2023-11-09
21:10:49)

Yvonne Andersson
Det är bra att röra på sig - få motion och frisk luft. Men att gå
eller cykla måste kännas tryggt. Det måste till gång- och cykelväg
mellan Vidja och Farsta för att uppnå det! (2023-11-09 21:14:39)

Lars Jonsson
Bygg gång o cykelbana på den grönyta som finns nedanför
”mastkullen” som ligger mellan kraftverket och första
busshållplatsen (2023-11-09 21:18:44)

Tomas Berglund Skulle öka säkerheten för alla. (2023-11-09 21:25:23)

Mattias Schain Viktigt och bra! (2023-11-09 22:17:57)

Gisela Ludvigsson
Jag vill cykla men det går inte livsfarligt . Och är livsfarligt att köra
kvällstid man ser inte männidkor som går... (2023-11-09
22:24:42)

Eva Sjögren van Berkel Även cykelbana är viktigt (2023-11-09 22:34:01)

Eva Sjögren van Berkel
Cykelbana är absolut nödvändig, dra inte ut på detta mer!!!!
(2023-11-09 22:35:16)

Marianne Sörensson Hermansson
Viktig åtgärd, innan någon blir påkörd. Många som går och cyklar
i dag. (2023-11-09 23:07:42)

André Lundin
Det är bara en fråga om tid innan någon blir allvarligt skadad längs
med vägen pga brist på gång-/cykelbana. (2023-11-10 00:36:27)

Marie Tejre

Det finns stora värden i att kunna röra sig fritt inom kommunen
utan att behöva använda bil eller buss. Att gå eller cykla till Vidja
från Ågesta gör man med risk att bli påkörd IOM att det helt
saknas vägren/trottoar. (2023-11-10 05:28:19)

Ellinor Alvehed

Det är en väldigt mörk och osäker väg att gå eller cykla på,
framförallt i mörkret då det inte finns belysning. Bussarna går
också sällan så det behövs fler alternativ att ta sig fram. (2023-11-
10 06:12:29)

Liselott Ringström

Ett viktigt förslag för säkerhet o tillgänglighet. Om möjligt att dra
den vid sidan om vägen utmed ängsdikena vore extra fint men
annars i form.av breddning av väg. Det finns ju redan en grusad
väg mellan scoutstugan o återfallsstationen så även där skulle det
vara fint med cykel gångväg utmed bäcken från busstation vid
infart vidja. (2023-11-10 06:22:35)

John Meyer Låter bra (2023-11-10 07:05:29)

Karin Dahl Behövs! (2023-11-10 09:40:02)

Karin Dahl Behövs! (2023-11-10 09:40:41)
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Christina Blom
Skulle behöva vara både gång- och cykelväg. Trafiken är läskig
för cyklister också. (2023-11-10 09:47:45)

Elisabeth Claesson
Gång o cykelväg behövs. Bilarna kör mkt fort på vägen. (2023-
11-10 09:51:14)

Mabell Leuhusen

Är verkligen på tiden att allas våra barn - och vuxna på ett säkert
sätt kan ta sig till och från Vidja. Det bör självklart även bli en
cykelbana bredvid då buss 833 endast går 1ggr/h. (2023-11-10
09:57:54)

Tommy Söderström

Mycket bra förslag med gångbana/ cykelväg mellan Ågesta och
Vidja. I dagsläget är olycksrisken stor för gång och
cykeltrafikanter. Trafikmängden har ökat betydligt på de senaste
åren. Och kommer troligen öka än mer. (2023-11-10 10:38:48)

Inga Swanberg

Vidjavägen är vacker men livsfarlig att gå eller cykla på! Det är
bara en tidsfråga innan ännu fler blir allvarligt skadade längs denna
väg pga brist på gång-/cykelbana till vårt detaljplanerade
bostadsområde. Gång-cykelbanan behövs NU! (2023-11-10
10:53:49)

Katarina Baricevic

Skulle öka tryggheten för bilister, bussförare, gående, cyklister
och ryttare om Huddinge kommun gör denna investering för sina
invånare nu. Natursköna områden skulle kunna nyttjas utan att ta
sig dit med bil. Allt fler skulle kunna utföra sina dagliga ärenden,
hämtningar och lämningar av barn i Farsta med sin elcykel istället
för med bil vilket vore så mycket bättre för miljön. Biltrafiken in till
Mellansjö och Farsta Strand samt Farsta skulle minska markant.
Vilket även skulle främja invånarna i Stockholms kommun. (2023-
11-10 15:45:46)

Jennie cahling Behövs verkligen (2023-11-10 18:57:03)

Birgitta Klum
Absolut nödvändigt med gång- och cykelbana (2023-11-11
08:14:36)

Christofer Tibbelin
Det är också farligt för de som ändå beger sig ut och går eller
cyklar på denna väg. Så behöver en cykelbana/gångväg innan
någon skadas allvarligt. Tackar (2023-11-11 10:18:50)

Nanna Hübinette
Ja till gång- och cykelväg mellan Ågesta och vidja! (2023-11-11
18:12:00)

Daniel Löbel
Önskar en gångbana längs med bilvägen Vidja - Ågesta. Idag
finns knappt en väggren att gå i. Vill att alla ska ha möjlighet att ta
sig till fots till och från vårt område Vidja. (2023-11-11 20:22:54)

Jeanette Barbé
Låter som en jätte bra ide, men då skulle det även behövas
belysning. (2023-11-12 16:57:59)

Carita Bagheri
För att så många som möjligt ska våga gå eller cykla längs Vidja
vägen behövs det verkligen en breddad väg med god belysning för
både bilar och cyklister. (2023-11-13 09:44:18)

Per Olov Löf
Livsfarlig väg. En tidsfråga tills det blir en allvarlig olycka.
Cykelgångbana kommer rädda liv samt bidra till bra träning.
(2023-11-16 16:37:40)
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